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Abstract (en)
[origin: US2017184518A1] The invention is a method for analysing an object by x-ray diffraction spectroscopy, in which a spectroscopic detector
comprising a plurality of adjacent pixels is placed facing an object irradiated by an x-ray beam. Each pixel is able to acquire an energy spectrum
of radiation elastically scattered by the object, the radiation propagating in a direction making an acute angle to the propagation direction of the
collimated beam. The method allows, on the basis of each measured spectrum, a nature of the materials composing various portions of the object to
be determined.

Abstract (fr)
L'invention est un procédé d'analyse d'un objet par spectrométrie de diffraction X, en disposant un détecteur spectrométrique, disposant de
plusieurs pixels adjacents, face à un objet irradié par un faisceau de rayonnement X. Chaque pixel est apte à acquérir un spectre en énergie d'un
rayonnement diffusé par l'objet, selon une diffusion élastique, le rayonnement se propageant selon une direction formant un angle aigu par rapport
à la direction de propagation du faisceau collimaté. Le procédé permet, à partir de chaque spectre mesuré, de déterminer une nature des matériaux
composant différentes parties de l'objet.
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